

French version available below

[View this email in your browser](#)



ImmunID Strengthens its Intellectual Property Position with the Issuance of a Key Technology Patent in China

Grenoble, France, December 14, 2015 – ImmunID, the immune companion diagnostics company, today announced the granting of a key patent in China. This patent (WO 2009095567) covers the multi-N-plex® Polymerase Chain Reaction (PCR) technology underlying the ImmunTraCkeR® and ImmunIG® assays. ImmunTraCkeR® and ImmunIG® evaluate a patient’s own immune status, based on T cell repertoire diversity and B cell repertoire diversity, respectively. ImmunTraCkeR® has demonstrated clinical utility predicting response to cancer immunotherapy and is currently under further validation in the Predict-ID program for prediction of response and monitoring of cancer patients under treatment with immune checkpoint inhibitors.

"This new granted patent strengthens our IP position in immune diagnostics worldwide. ImmunID’s patent portfolio consists of 35 patents covering its technology platform and clinical applications in and outside the field of immunoncology in Europe, the United States, Japan, and now, China as well. Our ImmunTraCkeR® assay enables a more precise immune monitoring of cancer patients and we are establishing it as a major immune companion diagnostics for immune checkpoint agents and other cancer immunotherapies” said Dr Nicolas Pasqual, Chief Scientific Officer and Co-Founder of ImmunID.

[Subscribe](#)

[Share ▼](#)

[Past Issues](#)

[Transl](#)

immunotherapy for cancer patients. With its decade-long experience in immune molecular diagnostics, ImmunID provide doctors with clinically meaningful data

on the highly complex immune system to select the right therapy for individual patients and to monitor their response. ImmunID's flagship CE-marked product, ImmunTraCkeR®, evaluates the patient's immune status based on the T lymphocyte diversity, from a simple liquid biopsy. The company is establishing ImmunTraCkeR® as the general immune companion diagnostic assay for immune checkpoint inhibitors and other immunotherapies. In addition, ImmunID collaborates with pharma and biotech companies to optimize the development of their next-generation immunotherapies. ImmunID is ISO 9001 and ISO 13485 certified and runs a CAP-accredited laboratory in the MINATEC high-tech campus in Grenoble, France.

www.immunid.com - Follow ImmunID on Twitter: [@ImmunID](https://twitter.com/ImmunID)

About ImmunTraCkeR®

ImmunTraCkeR® is a proprietary CE-marked immune molecular diagnostics assay, which evaluates a patient's immune status in the blood based on combinatorial T cell diversity. Unlike most companion diagnostics tests, ImmunTraCkeR® is patient-specific rather than drug- or disease-specific, as it approaches the disease from the patient's own immune system perspective. ImmunTraCkeR® provides information on the patient's complex immune profile to evaluate clinical benefit or risk under treatment with immunotherapies. ImmunTraCkeR® may ultimately be used as immune companion diagnostics and answer the urgent medical need for efficient patient stratification tools in melanoma and other solid cancers.

Contact

Bernhard Sixt

Chairman and CEO

contact@immunid.com

Phone: +33 438 785 770



ImmunID renforce sa propriété intellectuelle avec la délivrance d'un brevet princeps en Chine

Grenoble, France, 14 décembre 2015 – ImmunID, société spécialisée dans le diagnostic compagnon immunitaire, a annoncé aujourd'hui la délivrance d'un brevet princeps en Chine. Ce brevet (WO 2009095567) protège la technologie de réaction de polymérisation en chaîne multi-N-plex® (*Polymerase Chain Reaction*, PCR) sur laquelle les tests ImmunTraCkeR® et ImmunIG® sont basés. ImmunTraCkeR® et ImmunIG® permettent d'**évaluer le système immunitaire d'un patient** à travers l'analyse de la diversité du répertoire des cellules T et B, respectivement. L'utilité clinique d'ImmunTraCkeR® a été montrée pour prédire la réponse aux immunothérapies, et est actuellement en cours de validation complémentaire dans le programme Predict-ID pour la prédiction de réponse et le monitoring de patients atteints de cancers et traités avec des inhibiteurs d'immune checkpoint.

"Ce brevet nouvellement délivré renforce notre propriété intellectuelle en diagnostic immunitaire au niveau mondial. Le portefeuille de brevets d'ImmunID comprend 35 brevets *protégeant sa plate-forme technologique et ses applications* en immuno-oncologie et dans d'autres domaines, en Europe, aux États-Unis, au Japon et dorénavant en Chine. ImmunTraCkeR® permet un suivi immunitaire précis des patients atteints de cancers. Nous visons à l'établir comme diagnostic compagnon majeur pour les immunothérapies et notamment les inhibiteurs d'immune checkpoint" explique le Dr Nicolas Pasqual, Directeur Scientifique et cofondateur d'ImmunID.

À propos d'ImmunID

ImmunID est une société de diagnostic qui vise à personnaliser les traitements par immunothérapie pour les patients atteints de cancer. Forte de ses 10 ans d'expérience en diagnostic moléculaire immunitaire, ImmunID fournit aux médecins des données cliniquement pertinentes sur le système immunitaire complexe de leurs patients, afin de les aider à identifier la thérapie la plus appropriée pour chacun, et à surveiller leur réponse au traitement. Son produit phare, ImmunTraCkeR®, est un test de diagnostic unique, marqué CE, qui évalue, à partir d'un simple prélèvement sanguin, le statut immunitaire du patient sur la base de la diversité combinatoire des lymphocytes T. La société vise à établir ImmunTraCkeR® comme référence en matière de diagnostic

compagnon des immunothérapies, notamment des inhibiteurs de point de contrôle immunitaire. ImmunID collabore avec des centres de recherche clinique leaders et des sociétés biopharmaceutiques à travers le monde afin d'optimiser le développement de la nouvelle génération d'immunothérapies. La société est certifiée ISO 9001 et ISO 13485 et dirige un laboratoire accrédité par le CAP, basé sur le campus d'innovation MINATEC à Grenoble en France.
www.immunid.com - Suivez ImmunID sur Twitter : [@ImmunID](https://twitter.com/ImmunID)

À propos d' ImmunTraCkeR®

ImmunTraCkeR® est un test de diagnostic moléculaire propriétaire, marqué CE, qui évalue le statut immunitaire du patient sur la base de la diversité combinatoire des lymphocytes T dans le sang périphérique. Il s'agit donc d'un test spécifique du patient, contrairement à la plupart des tests de diagnostic moléculaire qui sont généralement spécifiques soit du médicament, soit de la pathologie. ImmunTraCkeR® procure des informations sur le profil immunitaire complexe du patient, permettant d'utiliser ce profil comme biomarqueur de réponse ou de risque pour les patients sous immunothérapies. En tant que test diagnostique compagnon immunitaire, ImmunTraCkeR® vise à répondre au besoin médical urgent d'outils efficaces de stratification de patients en mélanome et dans d'autres types de cancers.

Contact

Bernhard Sixt

Président Directeur Général

contact@immunid.com

Tél : +33 438 785 770



Copyright © 2015 ImmunID, All rights reserved.

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)

